
 

 RÅDSMÖTE 03 

  

 Dagens möte / schema 

Mötestid  2023-03-14 
 
18:00 - 20:00 

Plats Hos Fejnes på Grytvägen 20 Skäret 

Tid  Min Punkt 

18:00 5 Vi checkar in (kort: namn & plats,) 

18:05 5 Varaktighet: 18:00 - 20:00 
Information innan vi kör:  Mia är opererad och behöver kanske gå ifrån. Gunn 
behöver lämna 19:45 
Närvarande: Björn, Ann-Lie, Anette, Mats, , Kenneth, Gunn, Mia H, Pernilla, 
Carina, Helge, Karin, Mia F, Margo, Annica, Mette, Ulrika, Malin, Atma, Agneta 
Nästa möte: 2023-04-14   18:00 - 20:00 i Smedjan 
Anteckningar:  Björn 

18:10 2 Samtycke till dagordning? 
 
Mål för dagen 
 

● Sociokrati 
● Info från de olika grupperna  
● Info av Mia Fischer om frö bank 
● Evenemang 
● Matinventering 
● Folkbildning Skogen 

Beslut 

18:12 15 Sociokrati  
 
Björn Informerar från kursen om Sociokrati på Holma och visar en 
power point på de första delarna i hur en krets fungerar och 
innehåller och hur de samverkar.  
Vi bestämmer att våra intressegrupper / kretsar tar fram rollerna 
Ledare, Representant, Facilitator samt sekreterare men låter rådet 
ha sin nuvarande form så tar vi små steg i vår egen takt. 
 
En krets struktur som vi kan ha som diskussionsunderlag: 

 

Info/   
Diskussion 



18:27 60 Rapporter 
 

● Ekonomi 
Mats: Pengarna håller på ta slut. Ideer kring nya tag som för 
in nya pengar behövs. 
Medlemsavgift är en möjlighet.  
Ulrika: kikade på hur 365SEK stämmer med andra 
organisationer och kvickbadet tar 150Sek och det kanske är 
ett bra belopp. 
Annica: berättar om ny organisation för enastående för äldre 
som har en anslutningsavgift och en årlig medlemsavgift. 
Mats tycker att medlemsavgift är svårt att hålla ordning på. 
Gunn: tycker att medlemsavgift inte är en bra väg eftersom 
frånvaron av avgift i Magdala det är en bra väg vilket ger fler 
medlemmar. 
Mette håller med att medlemsavgift är begränsande. 
Fokusera på donationer. 
Anette: viktigt att berätta vad donationerna går till. Viktigt att 
ha en fysisk plats som fast punkt.  
Mia: Also believe that donations are preferable way and a 
god policy. Wonders if we have asked Krapperup about a 
place to be and they have and don’t have at the moment. 

 
● Redaktörer 

Mats trycker på att kommunikation är viktigt och att 
respektive grupp informerar i tid för det skall komma in på 
hemsidan. 
Ann-Lie undrar om roller kan hjälpa till med kommunikation 
mot redaktören. Vilket det absolut kan. 

Ulrika trycker också på att det är en bra väg. 
Björn tar upp att vi kan skapa en policy kring 
kommunikation. 
 

● Evenemang 
Pernilla: berättar om att det varit innehållsrika samtal och  
hur strukturen börjar forma sig. Det kändes som att skapa 
event blev ett arbete istället för lustfullt. Vi har landat i att 
event behöver komma utifrån också. 
Finns ett preliminärt event i slutet av Maj. 
Mia. Har försökt få tag på David Appelgren men är svår att 
få tag på. Annonsera i Magdalagrammet för att få in förslag 
på event. 
Förslaget på workshop var svårt att genomföra och behöver  
hjälp utifrån. 
Mats önskar att han får vara delaktighet i hur eventet skall 
finansieras. 
Mats: Tar upp att alla som deltar i ett event behöver betala 
eventavgift, även de som håller i eventet. Platser för 
volontärer kommer att finnas 
 
Mia Hall:s tfn.nr 0709253036  
 

● Matinventering 
Det har varit en svacka i besöken men kommer igång igen 
och vi behöver formulera oss kring vad vi har för syfte. 
Anette berättade om Kulla vin och Mia är i den syltburken. 

 
● Odling 

Rapport / 
Info 



Växthus är byggt och frögruppen har skapat en plan hur det 
skall sås. Nästa aktivitetsdag är på Söndag den 19:e 

 
● Folkbildning Skogen 

Anette informerar: 
Hon vill hålla energikursen (eldkursen) i vår och vill ha beslut 
om var vi kan vara nånstans. Smedjan går bra, Filmen som 
Mia tipsar om under punkten fröbank kan vara en del av 
denna kurs. 
Kursen kommer att ta upp fler sätt att producera energi.  
Anette har namngett folkbildningskurserna till Magdalas 
elementära grundkurser 
 
Skogsprojektet är ett projekt som vi måste hålla liv i 
eftersom det är knutet till själva Stiftelsen. 
Anette har pratat med Lars Salomonsson om att diskutera 
med Lunds stift om att avsätta mark som sköts med 
plockhugget. Magdala skulle kunna vara den medlande 
kraften men inte vara en övrigt aktiv part i utövandet.  
 
Anette undrar om Magdalas namn kan användas i detta 
projekt och det blev beslutat med samtycke. 
 
Mångfald: Införliva begreppet mångfald i skogsprojektet 
och hålla kurstillfälle en gång i månaden och ta in olika örter 
och läkeväxter och infärgning i kursen. Efterlyser fler ämnen 
som kan användas vid kurstillfällena. Läran om att slå med 
Lie tex kommer vara med.’ 
Finns önskemål om att Magdala köper in Liar. 
Anette tar upp kursen medevent gruppen. 
 
Anette återkommer när Energikursen startar och vilka 
dagar. 
 
Workshop: Hållbart hantverk är på ingående med 
knivslipning, vävstolar, sy etc.. 
 
Annica: Undrar om kurserna kommer upp igen? 
Anette: Det gör de men behöver invänta sin egen process 
med starta eget.  

 
● ResqueTeam Magdala 

Gunn informerade om att det var en tacksam kvinna som 
fick sitt tak lagat. 
Mats tog upp att Magdalas namn har dock använts utan 
samtycke från Magdala. 

 

19:27 3 Bensträckare  

19:30 15 Frö bank 
Mia Fischer berättar om sin idé om en frö bank. 
 
Berättar om en film som hon sett som handlar om en rörelse för att 
få fram egna frö och gå emot Monsanto.  
Mia undrar om vi skall gå vidare och se filmen tillsammans. Det 
innebär en kostnad. 
Vill gärna att vi skapar en frö bank på sikt. 
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Annica tipsar om att vi kan göra ett event av det. 
Gunn berättar att filmen kan visas hos dem. 
Vandana Shiva är med i filmen 
Anette berättar att hon har kontakt med denna personen. 
 
 

19:45 5 Backlog 
Inget att anteckna denna gång. 
 

 

19:50 10 Utcheckning 
Hur har jag det nu? Vad var bra idag? Vad kan vi förbättra? 

 
 


